
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   

Protokoll nr 69 

Org nr 802422-8457  

________________________________________________________________

___________ 

 

Datum:  2020-06-01, kl 19.00 

 

Lokal:   Skype 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

 Åke Johansson, kassör 

  Bert Westenberg, sekreterare 

Kent Forsén, ledamot 

Magnus Waldau, ledamot 

  Tomas Jangvik, suppleant   

  Hans Örnhagen, adjungerad 

   

Mötet öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

Dagordningen fastställs: Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Hans Bohlin och Tomas Jangvik valdes att justera 

protokollet.  

Protokoll från  

2020-04-16:  Protokollet godkändes utan ändringar. 

 

Hur virusepidemin fort- 

satt påverkar oss: Vi går på ”sparlåga”. Inga aktiviteter är planerade för den 

närmaste framtiden. Vi följer myndigheten SMTM:s 

rekommendationer. 

  

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: • Ekonomin är god. På grund av coronapandemiens 

inverkan på föreningens löpande verksamhet har vi för 

närvarande inga förutsägbara utgifter under den närmaste 

framtiden. 

 • Ekonomisk sammanställning för perioden framgår av 

bilaga 2. 



  • Kassabehållning per den 31 maj 2020 är 178 939 

kronor. 

  

Pågående ärenden:  

Dykmässan: Vi avvaktar besked från mässledningen om Dykmässan i 

Göteborg, 22 - 23 augusti, kan genomföras som planerat. 

 

Årsmötet: Frågan bordlades. Diskuterades om ev årsmötet i 

samband med Kulturarvsdagarna 11 - 13 september 2020. 

 

Hemsidan: • Hans Örnhagen och Pär Svensson har lagt ut länkar till 

nio artiklar publicerade av SPUMS (South Pacific 

Underwater Medicine Society) som beskriver dykeriets 

historia genom tiderna.   

 • Varje kapitel omfattar cirka 6 - 8 sidor.  Före den 15 

juni ska ev synpunkter på materialet och korrektur lämnas 

till Pär.  

Föreslogs att i första hand utse Hans Örnhagen, Hans 

Bohlin, Lars Gustafsson, Tomas Jangvik och Bert 

Westenberg som granskare av textmaterialet. 

  

Facebook, hur ska vi  

ha det?:  • Frågan bordlades. 

 

Arkivering av proto- 

koll mm: • Bert Westenberg får av Birgitta Forsén äldre styrelse- 

och årsmötesprotokoll för att ge dessa dokument en 

standardiserad benämning och att därefter föra över 

handlingarna till hemsidan i för ändamålet avsedda 

mappar.  

Mapparna ska förses med behörighetskod. 

 

SMTM -rapporter- 

ing: • Lisa Månsson slutar som chef för Vasamuseet.   

• Mats Djurberg är ny museichef för Sjöhistoriska 

museet. 

• Nytt samarbetsavtal har tillställts SDHF. Odd Johansen 

är kontaktperson vad gäller avtalsfrågor. 

• Då det råder inköpsstopp för myndigheten SMTM 

kommer inget att göras åt utrymningsfrågan inom den 

närmaste framtiden. 

 

Säkerhetsutbildning: Frågan bordlades. 



 

Öppethållande, guideut- 

bildning, QR-skylt: • För närvarande är inget öppethållande planerat. 

 • Guidepärmen är uppdaterad och en ny guideutbildning 

är ev planerad till den 13 och 15 augusti, delvis beroende 

av anmälningar. 

  

ROV-projekten: • Inget nytt material alternativt upplysningar om 

”Urmodern” har inkommit. Arkivforskning och kontakt 

med informanter kommer på nytt att tas när 

restriktionerna med anledning av coronaviruset har hävts. 

 

Dykskötarutbildning: • Dan Hedberg, YRGO, har kontaktats om att ev leda en 

kurs i Påklädnings- och dyksäkerhetsutbildning för några 

av SDHF:s medlemmar. Kursen är tänkt sträcka sig över 

två dagar. 

Preliminär kostnad per person uppgår till cirka 2 000 

kronor.  

Frågan har aktualiserats bl a av bestämmelser för 

dyktillstånd Stockholms Hamnar lämnar till SDHF i 

samband med de arrangemang föreningen har. 

 

Carlssondräkten: Frågan bordlades. 

 

Försäljning: I kommande nummer av Signallinan kommer en lista 

med försäljningsartiklar att presenteras – ett antal olika 

boktitlar och de nya T-shirts som tagits fram i en 

begränsad upplaga. 

 

Nytrycket av Före 

skrifter för dykare…:  Bert Westenberg fick i uppdrag att ta fram 

200 ex av föreskrifterna efter bearbetning av inskannat 

material. 

 Offerten har godkänts. 

Hans Bohlin har skrivit en kort presentation om häftets 

tillkomst, som kommer att presenteras i kommande 

nummer av Signallinan.  

I Signallinan annonserar vi om förhandsbokning av 

skriften som gäller t o m den 31 juli.  

Häftet kommer att kosta 100 kronor exklusive porto.   

  

Övriga frågor:      • Birgitta Forsén tar kontakt med Lars Gustafsson om 

svar på mejl från HDS Italia. 



 • Tomas Jangvik redogjorde kort för det arbete som gjorts 

till dags dato inom arbetsgruppen för accedering av 

SDHF:s samlingar. 

 • Åke Johansson åtar sig att visa Dyktankhuset för en 

liten grupp A-dykare den 11 juni. 

  

Nästa möte: Nästa styrelsemöte blir ett Skype-möte och äger rum 

onsdagen den 1 juli, 19.00. 

 

Mötet avslutas: Ordförande tackade de närvarande som vanligt för ett 

konstruktivt och stimulerande styrelsemöte.  

 

Vid protokollet: 

 
Bert Westenberg 

 

Justeras:                        

    
 

Hans Bohlin    Tomas Jangvik  

 

Bilagor: 

Bilaga 1 Dagordning   

Bilaga 2 Ekonomisk sammanställning 

 

  

 

  

 


